

SECOND SESSION
**Twenty-ninth
Legislature**
SASKATCHEWAN

DEUXIÈME SESSION
**Vingt-neuvième
législature**
SASKATCHEWAN

B I L L

No. 64

An Act to make consequential amendments
resulting from the enactment of
The Reviewable Transactions Act

PROJET DE LOI

n° 64

Loi portant modifications corrélatives par
suite de l'édiction de la loi intitulée
The Reviewable Transactions Act

Honourable Gordon Wyant

L'honorable Gordon Wyant

BILL

No. 64

An Act to make consequential amendments resulting from
the enactment of *The Reviewable Transactions Act*

(Assented to _____)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Saskatchewan, enacts as follows:

Short title

1 This Act may be cited as *The Reviewable Transactions Consequential Amendments Act, 2021*.

SS 1996, c C-37.3, section 190 amended

2 The following subsection is added after subsection 190(1) of *The Co-operatives Act, 1996*:

“(1.1) A complainant may not apply pursuant to this section if a remedy is available pursuant to *The Reviewable Transactions Act*”.

SS 1995, c N-4.2, section 225 amended

3 The following subsection is added after subsection 225(1) of *The Non-profit Corporations Act, 1995*:

“(1.1) A complainant may not apply pursuant to this section if a remedy is available pursuant to *The Reviewable Transactions Act*”.

Coming into force

4 This Act comes into force on the day on which section 1 of *The Reviewable Transactions Act* comes into force.

PROJET DE LOI

n° 64

Loi portant modifications corrélatives par suite de l'édition
de la loi intitulée *The Reviewable Transactions Act*

(Sanctionnée le)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la Saskatchewan,
édicte :

Titre abrégé

1 *Loi de 2021 corrélative de la loi intitulée The Reviewable Transactions Act.*

LS 1996, c C-37.3, modification de l'article 190

2 **Le paragraphe suivant est inséré après le paragraphe 190(1) de la Loi de 1996 sur les coopératives :**

« (1.1) Le plaignant ne peut présenter une demande en vertu du présent article si un recours existe en vertu de la loi intitulée *The Reviewable Transactions Act* ».

LS 1995, c N-4.2, modification de l'article 225

3 **Le paragraphe suivant est inséré après le paragraphe 225(1) de la Loi de 1995 sur les sociétés sans but lucratif :**

« (1.1) Le plaignant ne peut présenter une demande en vertu du présent article si un recours existe en vertu de la loi intitulée *The Reviewable Transactions Act* ».

Entrée en vigueur

4 La présente loi entre en vigueur à la date de l'entrée en vigueur de l'article 1 de la loi intitulée *The Reviewable Transactions Act*.

B I L L

No. 64

An Act to make consequential amendments
resulting from the enactment of
The Reviewable Transactions Act

Received and read the

First time

Second time

Third time

And passed

PROJET DE LOI

n° 64

Loi portant modifications corrélatives par
suite de l'édiction de la loi intitulée
The Reviewable Transactions Act

Dépôt

Première lecture

Deuxième lecture

Troisième lecture

Adoption
